

J.-B.-A. Martin, Séguin, M. Martin, Marin, Lévesque Guay, David et Roy—20.

Ladite proposition est ainsi négative.

Sur proposition de M. l'échevin PAYETTE, appuyé par M. l'échevin PROULX,

Le Conseil s'ajourne.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Ville.

RENE BAUSET,
Greffier adjoint de la Ville.

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée du 18 juin
(assemblée ajournée)

Sont présents: MM. les échevins Payette, président, L.-A. Lapointe, Sadler, Carter, DeSerres, Lavallée et Robinson.

1.—Soumis un rapport du surintendant de l'Hôtel de Ville démontrant que toutes les personnes qui ont soumis pour la fourniture du charbon requis par la Commission des Finances demandent un prix uniforme de \$6.25 la tonne pour le charbon "Furnace" et de \$6.50 pour le charbon "Egg."

Résolu: De partager également l'adjudication entre tous les soumissionnaires, savoir: The Lackawanna Coal Co.; Peter Reid & Son; Tancrede Trudel; Ernest Lemire; J.-O. Labrecque & Cie; Joseph Lefebvre & Cie; P. McGrory et Evans Brothers.

Il est aussi

Résolu: De ne retenir aux soumissionnaires que 10% du montant total du contrat adjudgé, et de leur rembourser toute somme déposée en surplus.

2.—Soumis un compte de MM. Labrecque & Mercure, s'élevant à \$35, pour expertise re incendie au marché Bonsecours.

Résolu: D'autoriser le trésorier de la Ville à payer ce compte.

3.—Soumise et lue une opinion du Département en Loi au sujet du rapport de la Commission de la Voirie recommandant de modifier la ligne homologuée de la rue Comte.

Résolu: D'approuver ledit rapport de la Commission de la Voirie, pourvu, néanmoins, que les terrains nécessaires pour ouvrir ladite rue Comte soient cédés gratuitement à la Ville.

4.—Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant qu'un montant de \$500 soit pris sur le crédit affecté au "Fournitures et réparations à l'Hôtel de Ville" et soit appliqué à l'ameublement de cet édifice.

5.—Soumis un rapport de l'inspecteur de la Ville au sujet de l'égout de la rue Nolan.

Déposé sur le bureau.

6.—Soumis et lu un rapport du greffier de la Ville au sujet des procès-verbaux des sous-commissions de la Commission des Finances.

Résolu: D'approuver ce rapport.

7.—Résolu: Que soit rescindée la résolution adoptée par la Commission des Finances concernant la publication des procès-verbaux de la sous-commission des Impressions et de la Gazette Municipale.

8.—Les procès-verbaux de la sous-commission de l'Hôtel de Ville, en date du 15 juin, sont lus et approuvés.

Ajournement.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Ville.

COMMISSION DE L'AQUEDUC

Compte rendu de l'assemblée du 19 juin

Sont présents: MM. les échevins Clearihue, président, Nault, Marin, Turner, Gadbois, Houllé et Lévesque.

1.—Etant soulevée la question de l'augmentation des gages des journaliers,

Martin, J. B. A., Nault, Séguin, Martin, M., Marin, Lévesque, Guay, David, Roy—20.

So it passed in the negative.

On motion of Ald. PAYETTE, seconded by Ald. PROULX,

The Council adjourned.

L. O. DAVID,
City Clerk.

RENE BAUSET,
Asst. City Clerk.

FINANCE COMMITTEE

Report of Adjourned Meeting held the 18th of June.

Present: Ald. Payette, chairman, Sadler, L. A. Lapointe, Carter, DeSerres, Lavallée and Robinson.

1.—Submitted a report from the City Hall superintendent, stating that all the tenderers for the supply of coal required by the Finance Committee quoted a uniform rate of \$6.25 per ton for coal (furnace) and of \$6.50 for coal (egg.)

Resolved: That the contract be equally divided between all the tenderers, to wit: The Lackawanna Coal Co., Peter Reid & Son; Tancrede Trudel; Ernest Lemire; J. O. Labrecque & Co.; Joseph Lefebvre & Co.; P. McCrory and Evans Bros.

It was also

Resolved: That 10% only be retained from tenderers, out of the total amount of the awarded contract, and that they be refunded the surplus.

2.—Submitted an account from Messrs. Labrecque and Mercure, valuers, amounting to \$35, for valuation re fire at Bonsecours market.

Resolved: That the City Treasurer be authorized to pay said account.

3.—Submitted and read an opinion from the Law Department anent a report of the Road Committee recommending that the homologated line of Comte street be modified.

Resolved: That said report of the Road Committee be approved of provided, however, that the land required for the opening of said Comte street be ceded to the City gratuitously.

4.—Resolved: That a report be made to Council recommending that a sum of \$500 be taken out of the appropriation voted for "Supplies and Repairs to the City Hall" and applied to purchasing furniture for said building.

5.—Submitted a report from the City Surveyor anent the Nolan street sewer.

Laid on the table.

6.—Submitted and read a report from the City Clerk anent minutes of the sub-committees of the Finance Committee.

Resolved: To approve of said report.

7.—Resolved: That the resolution adopted by the Finance Committee, concerning the publishing of the minutes of the sub-committee on Printing and of the Municipal Gazette, be repealed.

8.—The minutes of the sub-committee of the City Hall, dated the 15th of June, were read and adopted.

Adjourned.

L. O. DAVID,
City Clerk.

WATER COMMITTEE

Report of Meeting held the 19th of June.

Present: Ald. Clearihue, chairman, Nault, Marin, Turner, Gadbois, Houllé and Lévesque.

1.—The question of increasing the laborers wages being taken up,